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Abstract (en)
[origin: WO9005531A1] The present invention relates to the use of renin inhibitors and to renin inhibitor compositions for treating, inhibiting, relieving
or reversing vascular diseases including those vascular diseases associated with functional and/or biochemical abnormalities, and in particular
peripheral vascular diseases and microvascular diseases associated with diabetes, especially diabetic retinopathy, diabetic nephropathy and
diabetic neuropathy.

Abstract (fr)
L'invention concerne l'utilisation d'inhibiteurs de rénine ainsi que des compositions inhibitrices de rénine pour le traitement, l'inhibition, le
soulagement ou l'inversion de maladies vasculaires parmi lesquelles les maladies vasculaires associées à des anomalies fonctionnelles et/ou
biochimiques, et en particulier des maladies vasculaires périphériques, ainsi que des maladies micro-vasculaires associées au diabète, notamment
à la rétinopathie diabétique, la néphropathie diabétique et la neuropathie diabétique.
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